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Under kommunfullmäktiges behandling av delårsbokslutet vid 
sammanträdet i september. Kom frågan upp gällande trygghet i Lekeberg 
och att det är en viktig faktor för ökad måluppfyllelse i grundskolan. 

Skolverket skriver så här i rapporten ”Främja trygghet och studiero ” Det är 
av stor vikt att arbeta systematiskt både med trygghet och med studiero. 

Tyvärr visar elevernas egna svar i skolinspektionens enkät för elever i åk 9 
på en tydlig ökad otrygghet i skolan. 
HT 2017 svarade 64% "stämmer helt och hållet" på frågan "Jag känner 
mig trygg i skolan. 
HT 2019 var det 48% som svarade "stämmer helt och hållet" på samma 
fråga.  

 
 
 
 

Med anledning av att allt fler elever inte känner sig trygga i skolan är min 
fråga till Kultur- och bildningsnämndens ordförande följande: 
 
Vilka åtgärder har initierats för att vända den negativa utvecklingen 
gällande tryggheten bland eleverna i Lekebergs kommun efter det att den 
senaste skolenkäten publicerades januari 2020?  
 
 
 
 
 
Håkan Söderman (m) 
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